
Tyresö kommun Protokoll

Barn— och utbildnings förvaltningen

2022—02—03

Protokoll lokal facklig samverkan för barn— och utbildningsförvaltningen VO 6 och 7

Plats: Zoommöte

Datum: Torsdagen den 3 februari 2022

Tid: Klockan 14.00—15.00

Kallade

För arbetsgivaren: Elisabet Schultz, förvaltningschef

Martin Lundell, skolchef

Fackliga representanter: Max Tegman, Vision

Marie Thörn, Lärarförbundet, LF

Anki Faith—Ell, LR

Carina Frisk, Skolledarnå

§ 1 Val av justerare

Anki Faith—Ell, LR valdes att justera protokollet.

§ 2 Information

Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

§ 3 Information

Skolchefen informerade om coronåläget i verksamheterna. Frånvaron bland eleverna på gymnasiet

ligger fortfarande på en högre nivå än normalt men sjukfrånvaron bland personalen har börjat sjunk

och ligger nu på under 20%. Vuxenutbildningen som kört blandning av undewisning på plats men

även Via fjärr— och distansundervisning har klarat sig bra.

Vux oro, clever lägre vaccinationsgrad, uppmuntra.

Det har varit uppstartsmöte för renoveringen/utbyggnadcn av gymnasiets kök. Kökets ska enligt plan

vara klart till HT—23 och borde vara möjligt att komma igång augusti—september 2022.

Nytt avtal för distansstudicr inom vuxenutbildningen är klart. Nuvarande leverantör NTI som vann

avtalet, nya avtalet startar '1 mars och löper på 4 år.

Gymnasievalet har öppnat och pågår fram till 15 februari. Gymnasiet genomförde ett öppet Hus 26

januari som man bedömde som Väldigt lyckat.



FC kommer att ge ett utredningsuppdrag för att utreda administrationens organisation på Vux.

VO—college har deltagit på ett digitalt certifieringsmöte och ska nu komplettera sin ansökan och

kommer sedan med största sannolikhet att bli certifierade.

§ 4 Personal

Rektor Lena på gymnasiet är fortsatt sjukskriven ochjohn Gustafsson är fortsatt anställd som

Vikarierande rektor, i dagsläget fram till 31 mars. Skolchefen kommer att skicka ut information till

personalen på gymnasiet med en lägesrapport runt rektors frånvaro.

§ 5 Ekonomi

Ärsbokslutet för verksamhetsområdena är klara och kommer att redovisas i Verksamhetsberåttelsen

för 2021. V06 redovisar ett underskott på 2,77 miljoner. Orsaken till underskottet är ökade kostnader

för köp av verksamhet (programpeng, tilläggsbelopp och kostnader för elever som går på ett program

med spcciaipedagogisk verksamhet, SPV). I underskottet ligger också kostnader kopplade till

utökningen av programutbudet samt ökade personalkostnader på gymnasiesärskolan där nytillkomna

elever har krävt mer resurser än budgeterat samt vikarierande rektor på Tyresö gymnasium.

V0 7 redovisar ett litet plusresultat på 44 tkr och är således i balans.

Lärarförbundet — lyfter att det kan vara kostsamt att starta upp nya program och att det kan Visa sig

på ekonomin kommande år. Skolchefen svarar att så är såklart fallet och att man varit tydlig med

politiken att en satsning kostar och att man behöver räkna med upp till tre år innan en satsning går

runt. Förvaltningschefen tillägger också att det 'är Viktigt att se till att organisation och bemanning av

”befintligt” organisation är viktig att hålla och samtidigt ha koll på vad just satsningen kostar.

§ 6 Arbetsmiljö

Lärarförbundet lyfter att det är viktigt att projektledaren för gymnasiestrategin fångar upp

projektgruppen och ser till att alla känner sig uppfångade och delaktiga. Skolchefen svarar att ett

uppstartsmöte med projektgruppen är genomfört och att han ska påminna projektledaren om detta.

Skolchefen informerar också om att projektet löper på enligt plan.

Lärarnas riksförbund lyfter frågan om avstämningsperioder på gymnasiet och att medlemmar sagt att

man inte får ut sin inarbetade tid utan att det skjuts på i framtiden utan möjlighet att ta ut. Lärarnas

riksförbund undrar om rektor kan skjuta inarbetad tid framåt hur långt som helst? T.ex att man inte

får ut sin arbetstid förrän till dagarna före sommarlovet. Skolchefen ska kolla upp vad som gäller runt

detta.

Skolchefen informerar om att när det gäller läsårsdatå och avståmningsperioder så kommer detta att

vara gemensamt med grundskolan och att detta är under framtagande.

§ 7 Övriga frågor — anmäl gärna i förväg



Lärarförbundet lokaler om ritningar på lokalerna för nya programmen, Vilka rum ska användas till vad

osv. Skolchefen skickar ut dessa ritningar med en kort beskrivning av vad de olika rummen är tänkta

att användas till.

Lärarnas riksförbund undrar om man har tänkt något speciellt runt inrymning när lokalerna på

gymnasiet görs om inför uppstart av de nya programmen. Skolchefen svarar att man inte tänkt något

specifikt runt detta då det mesta av upprustningen består av ytskick.

Önskemål från Skolledårnå att det finns möjlighet att delta digitalt på samverkan om man inte hinner

och kan delta fysiskt.

Fråga från C3L — det saknas representant på lokala samverkan från Lärarförbundet. Går det att lösa,

ska man skicka kallelse centralt. Lärarförbundet svarar att om man inte någon representant så är det

tyvärr inte något att göra. Centralt finns inte tid att komma ut, om det inte finns någon på skolan som

vill vara representant så får de tyvärr vara orepresenterade. Även Lärarnas riksförbund och Vision

instämmer i detta resonemang.

§ 8 Nästa samverkansmöte

Torsdag 10 mars kl: 14.00—15.00 plats meddelas senare.

Vid protokollet justeras för arbetsgivaren justerar för arbetstagarorganisationerna

Martin Lundell Martin Lundell Anki Fåith—Ell,

Sekreterare Skolchef Idramas riksförbund

 


